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1 Opening door de Voorzitter en algemene mededelingen inzake 'De Nunspeetse' en Het Rijk  

De vergadering begint een 15 minuten later dan gepland dit door het koffiezetapparaat. Het geeft 
heerlijke koffie maar het duurt wat langer. Coen denkt dat hij met de snelheid van Max verstappen nog 
wel wat kan inhalen. 
De voorzitter Coen Holstege heet de aanwezige leden namens het bestuur van harte welkom op deze 
Algemene ledenvergadering van de Nunspeetse. De betrokkenheid wordt zeer gewaardeerd. Er zijn 42 
leden aanwezig inclusief bestuursleden. 
Voordat de vergadering gaat beginnen willen we onze leden gedenken die niet aanwezigheid kunnen zijn 
vanwege verschillende redenen. Ook denken wij aan die leden waarvan de partner het afgelopen jaar is 
overleden en in het bijzonder aan die leden die ons dit jaar zijn ontvallen: Ad Hoeven, Ronald Kalter, 
Carlie Schipper, Jan Pieter Huijssoon, Wim Kalsbeek, Leo Janssen en Erna Alink. Coen vraagt ons een 
moment stilte ter nagedachtenis van hen, waarop allen opstaan. 
Als Algemene mededeling wil Coen graag met de vergadering delen dat De Nunspeetse er momenteel 
goed voor staat, dankzij de inzet en betrokkenheid van alle leden. In het afgelopen jaar zijn een aantal 
nieuwe voorzitters benoemd binnen verschillende commissies. Een welkom aan Gineke Bossema als 
voorzitter van de Damesdagcommissie, Hildeke Deley als voorzitter van .de Evenementencommissie en 
Marya hein als voorzitter van de Seniorencommissie.  

2 Ingekomen/uitgegane stukken (indien van toepassing). 

Er zijn geen ingekomen of uitgegane stukken. 

3 Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. 3 mei 2023 

De voorzitter vraagt of er opmerkingen en/of toevoegingen zijn die betrekking hebben op de inhoud van 
de notulen voordat ze officieel kunnen worden goedgekeurd. Er zijn geen opmerkingen, correcties en/of 
toevoegingen. De notulen van 3 mei 2023 worden goedgekeurd met dank aan de secretaris.  
Marieke Uytenbogaart geeft een compliment aan de secretaris. 

4 Korte toelichting door de voorzitter op het Jaarverslag 2023 

Het verslag zal niet ter vergadering worden voorgedragen. 
Het verslag is samengesteld uit de verslagen van de commissievoorzitters en de secretaris heeft het 
jaarverslag van het bestuur voor haar rekening genomen in samenspraak met de andere bestuursleden. 
De voorzitter heeft aan dit verslag het volgende nog toegevoegd: 
We hebben regelmatig overleg gehad met Het Rijk van Nunspeet, waarbij we belangrijke zaken hebben 
besproken voor het welzijn van onze club.  
Onze bestuursvergaderingen waren dynamisch en bruisend, met onderwerpen variërend van 
jeugdprogramma's tot website-updates en het behoud van onze leden. Het vinden van nieuwe 
bestuursleden was een uitdaging, maar we blijven vastberaden om ons team te versterken. 
We hebben extra aandacht besteed aan het behoud van onze leden. Hiervoor zijn wij bezig om een 
introductiecommissie op te zetten. 3 leden hebben zich hier inmiddels voor aangemeld en wij zijn bezig 
om hier vorm aan te geven. Gelukkig heeft Het Rijk van Nunspeet flink geïnvesteerd in de baan, wat heeft 
bijgedragen aan de aantrekkelijkheid van onze club. 
We blijven nauw betrokken bij de NGF en zijn enorm trots op onze commissies, die de ruggengraat van 
onze vereniging vormen. Tijdens ons jaarlijkse evenement de Kreziecup hebben we onze commissieleden 
in het zonnetje gezet, waarbij Tineke Jager werd benoemd tot Commissielid van het Jaar voor haar 
buitengewone inzet. 
Kortom, ondanks de uitdagingen blijven we als vereniging positief en vastberaden om onze club te laten 
groeien en bloeien. Het bestuur kijkt er naar uit om samen met jullie de toekomst van onze vereniging 
vorm te geven. 
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Jan Uytenbogaart heeft in het verleden 10 jaar in de ledencommissie gezeten en hij geeft als suggestie 
mee om het ABC op te sturen en de leden te bellen.  

5 Financieel jaarverslag 2023 

Coen nodigt Gerard van ’t Slot, penningmeester uit om het jaarverslag verder toe te lichten. 

Over het jaar 2023:  

• Het verslagjaar is afgesloten met een overschot van € 8.941. Dit is ten opzichte van de begroting 
over het jaar € 17.400 beter. Het positieve resultaat van € 8.941 wordt toegevoegd aan het eigen 
vermogen. Eind 2023 bedraagt het eigen vermogen van de vereniging € 122.616.  

• De baten in 2023 waren met € 99.000. Dit is € 3.200 hoger dan begroot. Dit wordt enerzijds 
veroorzaakt door meer ontvangen rente, sponsorgelden en NGF bijdragen die weer worden 
afgedragen en anderzijds door minder ontvangen contributie.  

• In 2023 heeft de vereniging € 90.100 uitgeven, dat is € 9.750 minder dan was begroot. Deze 
onderschrijding wordt veroorzaakt door lagere kosten van de commissies € 4.500 (lagere 
uitgaven competitie- en jeugdcommissie tegenover een hogere uitgave St. Handicart) en lagere 
kosten voor evenementen € 600, lagere algemene kosten € 1.700 en lagere overige kosten € 
5.400 en hogere afdracht NGF bijdrage (€ 2.400) zoals hierboven vermeld.  

• Bovengenoemde uitgaven is inclusief een voorziening van € 5.000 voor de Stichting Handicart 
waardoor het aantal handicarts in 2024 met 1 verhoogd wordt en in de komende jaren op dit 
niveau kan blijven zonder direct afhankelijk te zijn van sponsoren.  

• In de zomer van 2027 hopen we het 40-jarige bestaan van de vereniging te vieren. Voor deze 
lustrumviering is een reservering van € 8.000,- ten laste van dit verenigingsjaar gemaakt.  

• De post Crediteuren heeft betrekking op activiteiten en bestellingen die plaatshadden in 2023, 
maar die in het boekjaar nog niet betaald waren. Het betreft onder andere rekeningen voor 
jeugdlessen, kosten St. Handicart en decemberevenementen, die inmiddels alle zijn voldaan 

Conclusie van de penningmeester is dat we een zeer welvarende vereniging zijn.  
 
Coen bedankt Gerard voor het gemaakte financieel verslag. 
Er zijn geen verdere vragen. 

6 Verslag van de Kascommissie over het boekjaar 2023 en verzoek om decharge van het bestuur 

De kascommissie bestaat uit Ger de Jong, voorzitter en Jan Goemans. 
Penningmeester van de vereniging is Gerard van ’t Slot. 
 
De boeken zijn gecontroleerd en de vragen zijn beantwoord.  
Ger leest het verslag van de kascommissie voor: 
 
Op 26 maart 2024 heeft de kascommissie de administraties van de Vereniging gecontroleerd. Onze bevindingen 
zijn: 

1. De bankstanden in de exploitatieoverzichten komen overeen met de bankstanden op de balans en op 
de bankafschriften 

2. Het exploitatieoverschot is € 8.940,50 en is toegevoegd aan het Eigen Vermogen 
3. Het Eigen Vermogen op 31 dec 2023 bedraagt € 122.616, -. Het balanstotaal is € 163.011, - 
4. De penningmeester controleert de administraties van de commissies en verwerkt deze in het 

totaaloverzicht (Balans en Resultatenrekening) van de Vereniging. 
Al met al zijn de gegevens keurig gedocumenteerd en maakt het geheel een gedegen en betrouwbare indruk. 
De commissies opereren in overeenstemming met hun begrotingen. Er staat op hun rekeningen een bedrag van 
€ 16.000,-. 
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En overigens heeft de penningmeester de vragen van de kascommissie tot tevredenheid beantwoord. 
De kascommissie stelt voor de penningmeester te déchargeren voor het gevoerde financiële beleid. Het is aan 
de vergadering dit over te nemen. Ook zal de vergadering moeten besluiten (al dan niet) het bestuur te 
déchargeren voor het gevoerde beleid over 2023. 
 
Aanvullend heeft de kascommissie de volgende opmerkingen 

1. Het ledental is licht toegenomen, van totaal 886 naar 911. 
2. Voor het komend lustrum is € 8000,- gereserveerd. 
3. In het verleden is een afspraak gemaakt over de maximale huur voor het gebruik van het secretariaat. 

Deze zou per 2019 € 3.765, - per jaar kosten, daarna een index volgens CPI. Deze afspraak is keurig 
nagekomen, waarvoor dank aan alle betrokkenen. 

4. De Vereniging beschikt over een vermogen van € 122.616, -. Je kunt je afvragen of een dergelijke grote 
reserve gewenst is. 

Het bestuur zou kunnen overwegen een deel van dit geld te besteden aan een speciaal project waar alle leden 
van profiteren. (bijvoorbeeld een onweer waarschuwing en alarmsysteem in de baan). Of een hogere bijdrage 
aan de commissies, die dat kunnen besteden voor hun deelnemers. 
En tenslotte, niet zozeer een taak van de Kascommissie, maar kunnen de leden twee dagen voorrang krijgen bij 
boeken t.o.v. de greenfee spelers. 
Zeewolde, 26 maart 2024 
 
De vergadering keurt het gevoerde beleid goed en verleent het bestuur decharge 

7 Benoeming c.q. herbenoeming van de leden van de Kascommissie. 

Coen bedankt Ger en Jan voor hun verslag. De voorzitter bedankt Ger de Jong voor zijn werkzaamheden 
van de afgelopen 2 jaar.  Komend jaar is Jan Goemans voorzitter en heeft Ronald Gorel zich bereid 
getoond toe te treden tot de kascommissie. 

8 Vaststelling van de contributie voor 2025 

 Het voorstel om de contributie voor 2025 te handhaven op € 90 wordt goedgekeurd.  

9 Begroting 2024 met een korte toelichting door de penningmeester. 

• Bij de begroting van de contributies, verreweg de belangrijkste inkomstenbron, is 
uitgegaan van een afname van het aantal leden. Voor 2024 wordt afgezien van 
sponsorinkomsten voor de jeugd.  

• De voorziene baten over 2024 bedragen in totaal € 94.100.  
• De begrote uitgaven zijn hoger: € 98.700. De financiële reserves van de vereniging 

maken het exploitatietekort van € 4.600 mogelijk.  
• Voor 2024 is besloten de uitgaven voor de competitiecommissie licht te verhogen. 

Tevens is besloten de begroting voor de jeugdcommissie op hetzelfde niveau te houden 
als de begroting van 2023.  

• De uitgaven van de ontvangen gelden worden voor een derde deel besteed aan de 
commissies, een derde aan evenementen en een derde aan overige posten. 

Vincent Eggink: Waarom staat er in de begroting een lager bedrag bij de Aansprakelijkheidsverzekering en 
WBTR?  Antwoord Gerard: De NGF heeft voor alle verenigingen deze verzekering collectief overgenomen. 
Na opzegging van onze verzekering moest er nog een korte periode betaald worden.                              
Marieke Uytenbogaart: Er is gesproken over het overstappen naar E-Golf4u.  Gaat dat nog door? Marianne 
legt uit dat E-golf4u is overgenomen door Nexxchange. Bij navraag blijkt dat daar nog veel kinderziektes 
in zitten. Er is een werkgroep bestaande uit Marianne, Ronald en Marcel Scholten die zich hiermee 
bezighouden. Tot nu toe is het nog niet aan de orde. 
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De begroting voor 2024 wordt vastgesteld met dank aan de penningmeester. 

10 Wijziging Statuten 

Het bestuur heeft een wijziging in de statuten voorgesteld, waarbij buitenleden stemrecht krijgen en ook 
een bestuursfunctie kunnen innemen. Voor een statutenwijziging is instemming van de Algemene Leden 
Vergadering noodzakelijk. 
 De voorgestelde wijziging is bedoeld om onze vereniging inclusiever te maken en alle leden gelijke 
rechten en kansen te bieden. 
 
Het voorstel is: -De wijziging bij Artikel 4.11: - De laatste zinsnede “Zij hebben geen stemrecht” vervalt en 
de wijziging bij Artikel 8.2: - Slechts A-leden, B-leden, C-leden, buitenleden, leden van verdienste en 
ereleden kunnen tot bestuurder worden benoemd. Alleen ereleden en leden van verdienste die tevens A-
leden, B-leden, C-leden of buitenleden zijn kunnen tot bestuurder worden benoemd.  
De wijziging bestaat uit het 2X toevoegen van ‘buitenleden’. 
 
 Jan Goemans merkt op dat sinds de Vereniging is opgericht deze statuten zo zijn opgezet en de 
differentiatie in leden zo is benoemd. Jan vraagt zich af of buitenleden wel voldoende betrokken zijn bij 
de vereniging omdat zij tevens lid zijn bij een andere golfvereniging. Ook vraagt hij of dit is overlegd met 
Het Rijk? Marianne geeft aan dat overleg met Het Rijk heeft plaatsgevonden en dat zij geen bezwaar 
hebben tegen deze wijziging.  
In de huidige situatie zijn er diverse zeer betrokken commissieleden die een buitenlidmaatschap hebben 
en het bestuur is van mening dat deze in de toekomst ook in aanmerking moeten (kunnen) komen om een 
bestuursfunctie te vervullen.  
Er wordt opgemerkt dat buitenleden dezelfde contributie (€ 90,-) betalen aan de vereniging en derhalve 
feitelijk dezelfde rechten zouden moeten hebben als andere leden.  Buitenleden betalen wel minder aan 
speelrecht aan het Rijk. 
 De voorzitter brengt de statutenwijziging in stemming en met een meerderheid aan stemmen wordt de 
wijziging aangenomen. 

11 Bestuursaangelegenheden/ Bestuurswisseling 

De voorzitter gaat over tot de bestuurswissel. 
Zoals bekend treden er dit jaar 2 bestuursleden af. Jaap van Petegem na een periode van 6 jaar in het 
bestuur, heeft besloten om niet herkiesbaar te zijn voor een volgend termijn. Marianne Kers na een 
periode van 9 jaar in het bestuur en haar zittingstermijn is na 9 jaar ten einde gekomen. 
 
Coen heeft een mooie speech gemaakt om afscheid te nemen van Jaap: 
 
‘Jaap, vandaag nemen we afscheid van je als een gewaardeerd bestuurslid. 
Na zes jaar toegewijde dienst heb je besloten een nieuwe weg in te slaan en meer tijd door te brengen 
met jullie geliefde camper. 
Je hebt een onschatbare bijdrage geleverd aan ons bestuur gedurende jouw termijnen. 
Altijd bereid om een helpende hand te bieden. Je staat bekend om je vermogen om dingen gedaan te 
krijgen. 
Of het nu ging om het schrijven van teksten voor onze website, de welkomstbrieven aan nieuwe leden, 
het verzorgen van koffie en thee tijdens vergaderingen.  
Je stond altijd klaar. 
Ook de voorraad koffie/thee hield je bij. Zelfs het repareren van het koffieapparaat draaide je hand niet 
voor om. 
Naast jouw bestuursfunctie leidde je ook de seniorencommissie als voorzitter, Je deed dat met een 
glimlach en onmiskenbare deskundigheid. 
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Jouw bijdragen gingen verder dan alleen je taken.  
Jouw warme persoonlijkheid en vriendelijke aard maakten je geliefd bij iedereen die het genoegen had 
met je samen te werken.  
Je was niet alleen een bestuurslid, maar ook een vriend en steunpilaar voor velen van ons. 
Hoewel je jouw rol als bestuurslid en voorzitter van de seniorencommissie hebt neergelegd, verheugt het 
ons te weten dat je nog steeds lid blijft en spreek ik de wens uit dat je jouw wijsheid en ervaring met ons 
blijft delen. 
Beste Jaap we zijn je dankbaar voor de tijd die we samen hebben gehad.  
Daarom Jaap, willen we je bedanken met een klein presentje en een bos bloemen.’ 
 
 
Na Jaap is Marianne aan de beurt om afscheid van te nemen. Voordat Coen dit gaat doen vraagt hij 
Marianne om de zaal even te verlaten.  
 
Coen wil Marianne voordragen als ‘Lid van Verdienste’ van de vereniging als dank voor de vele jaren dat 
zij zich heeft ingezet voor onze vereniging en vraagt bij deze de vergadering om toestemming. Onder 
groot applaus wordt deze toestemming uiteraard volmondig verleend. 
“Leden van Verdienste zijn die personen die op voordracht zijn benoemd door de Algemene 
Ledenvergadering wegens hun bijzondere verdienste voor de belangen van de vereniging”. 
 
Nadat Marianne is teruggekomen in de zaal verteld Coen haar dat de vergadering heeft toegestemd haar 
te benoemen tot lid van Verdienste voor haar jarenlange inzet voor de vereniging op alle gebied. 
Bij deze benoeming hoort een oorkonde en dat wordt haar door Coen overhandigd.  Deze oorkonde gaat 
mee naar huis en op het bord ‘Lid van Verdienste’ wordt haar naam bijgeplaatst... 
 
Coen gaat verder, nu met zijn afscheidsspeech voor Marianne: 
 
‘Vandaag staan we hier met een mengeling van emoties.  
Aan de ene kant zijn we verheugd je te eren voor jouw onvermoeibare inspanningen van onze vereniging.  
Aan de andere kant voelen we een steek van weemoed, wetende dat jouw tijd in het bestuur ten einde is 
gekomen. 
Negen jaar van betrokkenheid waren de pijlers waar wij als bestuur en de vereniging op konden bouwen.  
Als vicevoorzitter was je een rots in de branding, een betrouwbare ondersteuning voor iedereen in het 
bestuur. 
Vanmiddag schoot mij ook nog te binnen dat je een tijdlang waarnemend penningmeester bent geweest. 
Je nam die rol op je met dezelfde vastberadenheid en betrokkenheid die we van je gewend zijn. 
Bij jou was een telefoongesprek zelden in twee minuten klaar, omdat jouw luisterend oor altijd ruimte 
gaf voor meer.  
Je hebt een uniek talent om complexe situaties te verhelderen.  
"Nee nee, dat zit ietsje anders" riep je dan wel eens midden in de vergaderingen.  
Om maar aan te geven de nauwkeurigheid en zorgvuldigheid. 
Zelfs tot op het laatste moment van jouw zittingstermijn toonde je je betrokkenheid bij de projecten die 
voor jou en voor ons allen van belang zijn. 
Zo ontvingen we vanochtend nog een mail over het ABC, waar we aan werken. 
Wybe Jan noemde het zelfs tot het laatst "de puntjes op de i zetten" 
En laten we niet vergeten hoe je keer op keer je creativiteit hebt laten zien door prachtige 
PowerPointpresentaties te maken voor onze Algemene Ledenvergaderingen. Een verrijking voor onze 
vergaderingen.  
Recent vertelde je mij dat het wel raar voelt om straks geen bestuurslid meer te zijn.  
Het zal inderdaad een aanpassing zijn voor ons allemaal.  
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In zoveel zaken nam jij het voortouw, en we keken vaak verbaasd op in de diverse vergaderingen als jij 
niets voor de rondvraag had. 
Maar vandaag willen we je vooral bedanken.  
Bedanken voor je onvermoeibare inzet, je wijze raad en je warme glimlach. Als blijk van onze waardering 
en dankbaarheid, hebben we ook voor jou een presentje en een bos bloemen. 
Jouw bijdrage aan onze vereniging is onschatbaar. Je hebt ons geïnspireerd tot wie we vandaag zijn. We 
zijn enorm trots en dankbaar dat we je mogen eren als lid van verdienste. 
Dank je wel, voor alles wat je hebt gedaan en ook wat je blijft doen voor onze vereniging. We zullen je 
missen in het bestuur, maar weet dat we je weten te vinden.  
 
Na het overhandigen bloemen en presentje neemt Marianne het woord. 
Ze geeft aan het inderdaad raar te vinden om geen deel meer uit te maken van het bestuur. Ze heeft vele 
mooie herinneringen aan de zaken waaraan ze heeft mogen meewerken. Een nieuw logo, een nieuwe 
website en als laatste de SOK (Samenwerkingsovereenkomst) met Het Rijk, waarbij ze nauw betrokken is 
geweest. Ze heeft in haar bestuurstijd 4 voorzitters meegemaakt. Onder Harry van Dalfsen is ze 
vicevoorzitter geworden. Harry vond het tijd voor een vrouwelijke vicevoorzitter. Ze wil bij deze iedereen 
bedanken met wie ze in het bestuur heeft gezeten.  
 
Voordracht benoeming nieuwe bestuursleden: Anneke Schipper en Marcel Schotman. 
We zijn verheugd om aan te kondigen dat het bestuur unaniem heeft besloten om Anneke Schipper en 
Marcel Schotman voor te dragen als nieuwe bestuursleden. Informatie over de kandidaten heeft u kunnen 
lezen. Met genoegen delen we mede dat er geen tegenkandidaten zich gemeld hebben waardoor Anneke 
en Marcel officieel zullen toetreden tot het bestuur. De benoeming van Anneke en Marcel wordt door de 
vergadering met applaus ontvangen. Coen heet hen beide welkom in het bestuur en zij nemen plaats 
achter de bestuurstafel. 

12 Rondvraag 

Marieke Uytenbogaart: Kan het bestuur niet met de B.V. bespreken of het niet mogelijk is om eens een 
keer, langer dan 2 weken van tevoren, een starttijd te bespreken wanneer je wil komen golfen met 
vrienden van ver weg?  
Coen neemt het mee naar de Bila. 

12 Sluiting 

De voorzitter sluit om 21.00 uur de vergadering. Toch dat kwartiertje ingehaald!! Max verstappen actie. 
Hij bedankt de leden voor hun aanwezigheid en inbreng en nodigt hen uit voor een drankje en hapje. 
We blijven in de Putter waar de bar open gaat.  
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